
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)

Resistorns resumé

Årets sista SektionsMöte kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Alla poster har fyllts.

• En ny styrelse har valt best̊aende av (i dödsordning) Johan Höglund,
Marla Touma, Daniel Hallberg, Mikael Hammarling, Filip Nordén, Al-
var Winquist, Dennis Här̊as, Felix Elfström och Filip Rautiainen.

• Rasmus Neuman blev MedTeks första Batman!



Resistorns raljeri

Figur 1: Uppsamlingsplats för Campus Valhalla



Resistorns rotvälska

D̊a protokollet best̊ar av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa) för-
kortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å p̊a
s.a.s. s̊a att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. s̊a kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad fr̊an
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
å.a.s. å andra sidan
s.g.s. s̊a gott som
o.dyl. och dylikt
s.a.s. s̊a att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
ä.k.s. även känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av p̊a grund av



December-SM ELEKTROSEKTIONEN 4 december

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 4 uti december
Måndagen den 4 december
u.n.̊a. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Supraledare Elin Björklund öppnar det sista sektionsmötet för Konglig Elektro-
sektionen år 2023 klockan 17:58:52.

1.2 Tiden och sättet

Kallelsen och dokumenten laddades upp i tid.

Mötet anses vara behörigt utlyst.

1.3 Val av justeringsmän och rösträknare

Fröken Björklund nominerar Emil Karlsson och Patrik Nicolausson till ju-
steringsmän och rösträknare.

Mötet väljer Emil Karlsson och Patrik Nicolausson till rösträknare och ju-
steringsmän.

1.4 Närvaro

E-23 12 st
E-22 15 st
E-21 13 st
E-20 7 st
E-19 3 st
E-äldre 2 st
Totalt 52 st

1.5 Adjungeringar

Personer som ej är medlemmar i Konglig Elektrosektionen väljs till klump
och adjungeras med närvaro- och yttranderätt.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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1.6 Publicering p̊a webben

Mötet till̊ater publicering p̊a webben med namn.

1.7 Fastställande av föredragningslista

Frkn Björklund yrkar å att lägga till punkt 3 Beslut, 3.1 Fastställande av
budget 2024 samt flytta övriga punkter ett steg ”ner” i nummerordning.

Mötet godkänner föredragningslistan med ändringsyrkandet.

1.8 Föreg̊aende protokoll

Resistor Johan Wirén berättar att han inte hunnit skriva klart föreg̊aende
protokoll.1 Frkn Björklund yrkar å att bordlägga punkten till nästa Sek-
tionsMöte.

Mötet beslutar att bordlägga punkten till nästa SektionsMöte

2 Rapporter

2.1 Fr̊agor till styrelsen och styrelsen informerar

Supraledaren

Frkn Björklund berättar att styrelsen tidigare (under dagen) fyllnadsvalt
Gustaf Jakobsson till ÅRe Åk-3 samt valt in div. gästmedlemmar.2

Halvledaren

Hr Milad Javadi förtäljer att det finns biljetter kvar till den sittning som
skall äga rum med E-Sektionen Uppsala den 14e decemeber. Å fr̊agan om
varför biljettsläppet återigen gick åt skogen3 förklarar hrn att han glömt
sätta å betalningsfunktionen.

Klubbmästaren

Frkn Nova Höög kungör för mötet att LussePRe kommer vara LusseP(r)ost
detta år och att det exakta datumet är söndagen den 17e december. Hon
säger även att torsdagspuben som brukar kallas PReLussePRe kommer äga
rum å fredagen den 15e december. Frkn Höög l̊ater ocks̊a veta att en natt-
klubb som öppnat upp å campus (i M-byggnaden) snabbt etablerat sig ett
rykte som stökig.4

1D̊aligt.
2Se StÖT X.
3Likt Finlandsbiljettsläppet tidigare under hösten.
4Inte stökig som najs-stökig utan stökig som onajs-stökig.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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2.2 Fr̊agor till kansliet och kansliet informerar

Hr prof. Joakim Jaldén närvarar å mötet och träder fram. Han l̊ater veta
att han även denna period haft s.k. länkmöten med olika lärare å program-
met samt att han vet om (och först̊ar) oss studenters irritation gällande
ändringen av promemoriat till kursen Global Impact. Hr Amjad Alakrami
ställer fr̊agan om vad FUNKA-studenter kommer erbjudas för stöd. Hr prof.
Jaldén svarar att han ej vet men att man bör höra av sig till frkn Anita Kul-
len för att h̊alla dialog gällande detta. Hr Alexander Malmberg undrar (d̊a
han hört ett rykte) om hr Jaldén ska sluta som programansvarig. Hr Jaldén
svarar att han minst sitter kvar nästa år men att han p̊abörjat arbetet med
att hitta en ny programansvarig (läs: övertala en kollega).

2.3 Fr̊agor till funktionärer och funktionärer informerar

Snövaranera

Hr Axel Lindberg ber alla s.a.s. hoppa5 in i facebook-gruppen för Åreresen
s̊a att han kan fördela stugor till resenärerna.

Revisorer

Hr Alvar Winquist tycker generellt att den bokföring som gjorts ser bra ut
och att det mesta ligger i fas (dock inte frkn Höögs).6

Carakarlen

Hr Verner Lindskog l̊ater veta att man kan hyra sektionsbilen Nebby privat.
Han ber ocks̊a ev. körare av bilen att fylla i körjournalen. Vidare förklarar
hrn att om bokningssystemet mot förmodan ej skulle fungera (likt veckan
innan SektionsMötet) m̊aste man prata med en (lämplig) bilansvarig för
bilbokningar.

E-Post

Hr Alakrami och hr Fabian Pizarro har skapat en funktion s̊a att man kan
välja om ens evenemang (i Tolvans bokningskalender) ska ses som stängt
eller öppet.

ESS(r)

Hr Johan Höglund berättar att det kommer att ske en bastukväll den 19
december för det överkomliga priset av noll (0) svenska riksdaler.

5Om det är sv̊art att hoppa, testa att g̊a.
6I vanlig ordning.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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S̊angbokskommitén-25

Hr Patrik Nicolausson förtäljer att hans arbetsgrupp haft sitt första möte
samt att det finns en e-postadress man kan skicka in s̊anger till.

Valberedningen

Hr Filip Rautiainen (Moby Dick) yrkar å att öppna upp posten Revisor för
kandidatur å plats.

Mötet l̊ater öppna upp posten Revisor för kandidatur å plats.

Hr Rautiainen ber sedan mötet h̊alla s.m.s. skitsnacket till ett minimum
eftersom SektionsMötet i vanlig ordning beräknas h̊alla å länge, särskilt ef-
tersom det är väldigt många kandidater å posterna. Hrn berättar ocks̊a att
valberedningen kanske ställer div. fr̊agor om de upplever att en diskussion
eller kandidatutfr̊agning viktas för mycket åt specifika kandidater. Vidare
ger hr Rautiainen en kort utläggning om varför valberedningen inte (längre)
förordar kandidater.

Isolatorn

Frkn Linnea Nordlund berättar att det i och med campusomorganisationen
kommer ske en omräkning av studieplatser vilket kommer genomföras av
div. skyddsombud å KTH.

2.4 Fr̊agor till k̊aren och k̊aren informerar

Hr Philip Sjögren fr̊an Studentk̊aren närvarar å mötet. Hrn uppdaterar var
Osquarulda å mötet om de nya personer som valt till k̊arledningen. Vidare
förklarar han ang̊aende den anonyma examination som är å g̊ang, att den
kommer införas s.a.s. peu à peu.7 Hr Sjögren förtäljer även att helheten av
k̊arhuset kommer att vara avstängt i ca. en (1) vecka å gr. av evenemang-
et Students Nobel NightCap. Det p̊apekas aprop̊a detta av hr Höglund att
THS Main f̊att boka köket trots Nymbles nedstängning (som ex. vis Konglig
Elektrosektion inte f̊att göra). Hr Sjögren ger med sig att det är problema-
tiskt och att vi ska prata med vice K̊arordförande. Hrn ska även s.a.s. ta
med sig det.

3 Beslut

3.1 Budget 2024

För översikt kring budgetändringar hänvisas läsare till bilagorna där budge-
tändringarna finns. Ändringar är gulmarkerade.

7Pö om pö.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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Hr Nicolausson träder fram för att översiktligt förklara de budgetändring-
ar som gjorts. I det stora hela har m̊anga saker höjts i centralorganisation,
framförallt eftersom m̊anga ting blivit dyrare. Exempel p̊a dessa ting är
hemsidan, kontorsmatrial och bilen.

Styrelsen presenterar vidare att de höjt budgeten för profilkläder och styrel-
semiddagar eftersom dessa blivit dyrare. Mottagningen har ocks̊a gjort en
del justeringar som de menar bättre representerar verkligheten av vad en
mottagning kostar. PR berättar att det är extremt sv̊art att estimera deras
ekonomi men att de har gjort justeringar baserade å det verksamhets̊ar som
varit. Källargillet presenterar framförallt höjningar för kaffe samt förbruk-
ningsartiklar.8

N̊agra fr̊agor ställs aprop̊a alla de ändringar som gjorts. Hr Malmberg und-
rar varför bilförsäkringen blivit dyrare. Hrn Mig Själv svarar att min egna
hemförsäkring blivit dyrare d̊a jag haft försäkringsärenden och att samma
situation torde g̊a att applicera å Nebby. Det Konglig Skænderi har önskat
höja budgeten men har dock inte lämnat n̊agra underlag till varför. Blickar
riktas runt om i rummet vilket tycks vara tillräckligt för att tillfredställa de
höjda ögonbrynen.

Mötet godkänner budgeten för 2024.

4 Val

4.1 Val av Supraledare, tillika ordförande

Kvällen har n̊att sitt första val och hr valberedaren kliver för fram för att
introducera mötet till dess första kandidat, nämligen hr Höglund (E-20).
Hr Rautiainen berättar att hr Höglund suttit i styrelsen de senaste tv̊a (2)
åren. Hr Höglund själv förklarar att han främst arbetat med det operativa
i styrelsen men att han känner sig sugen å att ta sig an den strategiska roll
som Supraledare innebär. Hrn förklarar vidare att han vill förbättra alum-
niverksamheten och fortsätta arbeta med de demokratifr̊agor som styrelsen
året 2023 jobbat med.

Hr Alpha Heed ber hr Höglund beskriva utförligare vad han ämnar arbeta
med ang̊aende demokrati; svaret lyder att hr Höglund vill förbättra valpro-
cessen för poster med n platser. Hr Malmberg f̊ar sedan ordet och p̊apekar
att hr Höglund troligtvis kommer ha väldigt mycket mer erfarenhet i sty-
relsen än övriga. Ang̊aende detta undrar hrn om det finns risk för att hr
Höglund s.a.s. kommer köra över sin styrelse. Hr Höglund svarar att han
först̊ar vad hr Malmberg menar samt att han själv reflekterat över det. Han

8Hr Karlsson misstänker att KTH över en längre tid fakturerat sektionen endast för en
fjärdedel av de förbrukningsartiklar som sektionen använt. Detta är troligtvis anledningen
till att de nu stänger campusen i Kista och Södertälje.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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p̊apekar sedan att alla s̊aklart ska lika röst i styrelsen. Styrelsen för Sek-
tionen för Medicinsk Tekniks ordförade, hr Fredrik Carlberg undrar hur hr
Höglund ser å samarbetet med Tolvans andra sektion. Hrn svarar att det är
viktigt med ett bra samarbete om allt ska flyta å bra, men att det samtidigt
är viktigt att sektionerna h̊alls som tv̊a (2) sektioner. Frkn Nathalie Weh-
lin undrar hur hrn ser å relationen med Tekniska Högskolans Studentk̊ar.
Hr Höglund svarar att han vill förbättra relationen, vilket han ämnar göra
genom att ex.vis erkänna det som vi gjort fel för att förhoppningsvis f̊a en
mer konstruktiv relation. Hr Höglund berättar å fr̊agan om hur han ser å
representation att han gärna gästar å n̊agra festligheter men inte om det är
å bekostnad för n̊agon annan som vill. Vidare ämnar hr Höglund arbeta med
demokratifr̊agor utifr̊an demokrati-workshopsen som styrelsen-23 anordnat.
Mötet inleder sedan sin diskussion.

Mötet väljer Johan Höglund till Supraledare, tillika ordförande. I och med
detta erkänns Johan Höglund som firmatecknare.

Ordningsfr̊aga!

Det vankas sjukommafem-procentig (7,5%) returglasförpackad öl till inga
andra än Musikborgarr̊adet som senare under kvällen ska göra sitt sista
framträdande för året. Efter det senaste SektionsMötet fick duon best̊aende
av hr Elias Värling samt hrn Mig Själv ett samtal fr̊an hr generalsekreteraren
António Guterres. Hrn berättade att de s̊anger Musikborgarr̊adet framfört
inspirerat barnarbetarfabriker i Indien att ge upp sitt slavdrivande. Hrn und-
rade därför om duon ville hjälpa honom med fredsmedlandet mellan Ukraina
och Ryssland. Musikborgarr̊adet behövde tyvärr tacka nej eftersom de kän-
de att det skulle bli lite för mycket att balansera b̊ade fredsmedlande och
TET. Hursomhelst fick hr Värling och hrn Mig Själv sina öl.

4.2 Val av Halvledare, tillika vice ordförande

Kvällen har n̊att valet av Halvledare! Mötet behöver dock inte välja mellan
ex.vis Kisel och Germanium utan istället mellan frkn Marla Touma kontra
hr (̊atminstone tror jag att det är hr) V.A. Kant. Frkn Toumna berättar att
hon varit intresserad av att sitta i styrelsen ett tag och att Halvledare var
den post som kändes mest naturlig för henne. Hon berättar vidare att hon
vill fortsätta hr Javadis kreativa inslag å sociala media. Å fr̊agan om hur
hon känner för att hantera Konglig Elektrosektionens mytomspunna hemsi-
da menar hon att det kommer bli en utmaning. Den nyvalde Supraledaren
undrar sedan om det är n̊agot särskilt strategiskt arbete hon vill jobba med.
Frkn Touma svarar att hon gärna arbetar med JML-fr̊agor. I övrigt tycker
frkn Touma att hr Javadi gjort ett gediget jobb med posten under det g̊ang-
na året och hon ämnar fortsätta i hans fotsp̊ar. Mötet väljer Marla Touma
till Halvledare, tillika vice ordförande.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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4.3 Val av Resistor, tillika sekreterare

Näst upp är valet av Resistor. Hrr Daniel Hallberg och Rafael Brandmaier
tar plats framför mötet. Den sista kandidaten, frkn Erika Sjöström är tyvärr
sjuk.9 Dock har frkn spelat in en slags presentationsvideo s̊a att mötet har
n̊agot att g̊a å. I vanlig ordning är det sektionens ständiga IT-tekniker (hr
Karlsson) som fördelats ansvaret att projicera videon å filmduken.

I videon berättar frkn Sjöström att hon söker posten eftersom hon tycker
det är kul att skriva10 och att det vore kul att bidra till 2024 års styrelse.

Nästa person som presenterar sig är hr Hallberg, som berättar att han heter
Daniel samt att han g̊ar i klassen E-23 (mötet chockeras naturligtvis över
denna information). Hr Hallberg berättar sedan att han vill representera
sektionen och att tidigare protokoll varit kul att läsa.

Den sista kandidaten, hr Brandmaier presenterar sig för mötet och berättar
sedan att han har bra erfarenheter fr̊an jobb utanför studenlivet. Även han
tycker att det vore s.m.s skitkul att f̊a sitta i styrelsen.

Mötet öppnas vidare upp för fr̊agestund och en hel s.a.s drös med fr̊agor
ställs. Det visar sig till och med att n̊agra av fr̊agorna är vettiga. Samman-
fattningsvis konstateras följande: frkn Sjöström besvarade inte en enda fr̊aga
(läsaren kanske först̊ar varför), hr Brandmaier vill införa mer s.d.h. memes
i protokollen och hr Hallberg tycker att protokollen ska komma ut i tid.11

Mötet väljer Daniel Hallberg till Resistor, tillika sekreterare.

X.Y Hungriga magars lystmäte

Klockan visar tjugo (20) minuter12 över åtta (8) och mötet äro hungrigt!
Därav föresl̊ar frkn Björklund att vi förtär lite krubb innan vi sätter ig̊ang
igen. PR har lagat risgrynsgröt som de serverar med klassiska tillbehör samt
pepparkakor och glögg. Mötet planeras att återupptas när klockan visar tio
(10) minuter i nio (9).

Möter återupptas sju (7) minuter i nio (9). Hr Axel Back Enocksson som
missade första delen av mötet passar å att informera sektionen i egenskap
av IEE.13 De vill förmedla att det antagligen kommer finnas praktikplatser
redan till nästa sommar.

9Digerdöden?
10Hon har skrivit protokoll förut.
11Catching strays.
12Sekund fast 60 stycken.
13Internationell Exkursion för Elektroingenjörer.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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4.4 Val av SNO

Mötet g̊ar vidare för val av SNO och hr Rautiainen bjuder upp de kandida-
ter som sökt nämligen hr Alakrami och hr Mikael Hammarling. Hr Alakrami
berättar att han suttit som ÅRe-Åk1, vice SNO och i allmänhet jobbat h̊art
med studienämnden. Hrns s.a.s. vallöfte tycks vara att utöka samarbetet
med Källargillet om Tolvan. Hr Hammarling berättar sedan att varit aktiv
i studienämnden som ÅRe (och MASS). Han vill ta sig an en större roll
och SNO kändes därav som det naturliga. Hrn är entusiastisk över s̊aväl det
operativa som det strategiska arbetet.

I fr̊agestunden förtydligar hr Alakrami vad han menar med samarbete, näm-
ligen att ex.vis förse lokalen med nya (hela) bord och stolar. Vidare blir det
tydligt under fr̊agestunden att hr Hammarling vill jobba med att studie-
nämnden ska bli bättre å att bevaka även för masterprogrammen.

Mötet väljer Mikael Hammarling till SNO.

4.5 Val av AMSe

Näst upp p̊a scen är hr Filip Nordén som sitt h̊ar stajlar med gelén. Hrn
älskar Hallén, samt sin personliga hygien men pengar är änd̊a hans favorit-
gren. Mottagningskapten st̊ar p̊a resumén och att fler elektrostudenter ska
f̊a jobb är verksamhetsidén. Den egna kommittén ska ha mer av kvalitén,
som bland annat handlar om att aldrig vara sen.

I övrigt föresl̊ar hr Nordén att ha m̊anadens säljare i ArG och att försöka
ordna mer l̊angsiktiga samarbeten med företag. Hr Viktor Svenstam p̊apekar
att Tekniska Högskolans Stundentk̊ar annordnar näringslivsr̊ad (vilket han
inte tror att hr Kollberg vet om) och undrar om eller hur hr Nordén tänkt
använda dem. Hrn svarar att han tänker dra nytta av andras lärdomar. Hr
Nordén berättar även att han är arg.

Mötet väljer Filip Nordén till AMSe.

Q.Z. Opuz till den fromma

En ovanligt ljuv stämma ropar ut ”ordningsfr̊aga” i Tolvan och inga andra än
Musikborgarr̊adet träder fram. De har inmundigat sitt s.k. liquid confidence
och är nu redo att framföra sitt för året sista verk. För att f̊a ig̊ang publiken
spelar de dock först signaturmelodin som best̊ar av en helnot E och 31
heltaktspauser. Efter detta symfoniska mästerverk l̊ater mötet ungefär som
Friends Arena14 skulle gjort om Sverige vann VM-final i fotboll.15 Efter

14Jordgubben.
15Det är allst̊a knäpptyst. FIFA skulle aldrig l̊ata ett land som Sverige f̊a arrangera

fotbolls-VM eftersom vi utnyttjar p̊a tok för lite modernt slaveri.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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detta framför Musikborgarr̊adet en l̊at som handlar om vad man kan göra
med katter och en annan l̊at som handlar om farorna å torsdagspubar.16

4.6 Val av Kollektor

Valet till Kollektor st̊ar mellan hrr Winquist och Andreas Haldin (b̊ada fr̊an
klassen E-21). Den förstnämnda hrn berättar att han under sitt år som Re-
visor f̊att upp ögat för bokföring samt ekonomi vilket lett in honom å att
söka Kollektor. Han nämner även att han satt som Resistor i 2022 års sty-
relse. Hr Haldin berättar att han nu under sitt tredje år n̊att insikten om att
han skulle vilja engagera sig mer i sektionen. Han är med i arbetsgruppen
för Potential och har tidigare arbetet å andra h̊all med ekonomi. Under fr̊a-
gestunden nämner b̊ada kandidaterna att de vill göra det lättare för gemene
medlem att f̊a insikt i sektionens ekonomi, att de är exalterade över det ar-
bete som styrelsen kommer innebära samt att de är redo att st̊a å sig. Hr
Winquist f̊ar även fr̊agan om han (hypotetiskt sett) kommer ta ut sig efter
sex (6) månader likt förra g̊angen han satt i styrelsen eller om han kommer
orka längre. ”Jag kommer ha lite mer slow-burn approach den här g̊angen”,
svarar hrn.

Mötet väljer Alvar Winquist till Kollektor, tillika ekonomiansvarig. I och
med detta erkänns Alvar Winquist som firmatecknare.

4.7 Val av Källarmästare

Till valet av Källarmästare har hrr Dennis Här̊as (E-21) samt Erik Stare
(E-22) kandiderat. Hr Här̊as berättar att detta är tredje året i rad han söker
styrelsen. Denna g̊ang prövar han att söka Källarmästare.17 Hr Stare berät-
tar att han söker Källarmästare eftersom han: 1 (ett). spenderar m.e.m. all
sin vakna tid i Tolvan, 2 (tv̊a). gillar Källargillet samt 3 (tre). var Källar-
nisse. (Frkn Björklund snor mötets fokus genom att högljutt och uppbragt
klaga till frkn Höög över att ha blivit serverad en cider med smak av Man-
go). B̊ada kandidaterna f̊ar sedan fr̊agan om vad de vill förbättra. Hr Stare
vill se till att det finns lättöl i läskomaten och ge vissa saker en18 (1) plats
där de ska ligga. Hr Här̊as vill ge projektansvariga mer frihet att genomfö-
ra saker samt göra ett allmänt bra jobb i styrelsen. Hr Douglas Andersson
fr̊an Sektionen för Medicinsk Teknik undrar över deras prefererade kafferost.
Hr Stare (med högljutt tips fr̊an Karlsson) svarar ”den billigaste” medan hr
Här̊as svarar ljusrost (eftersom det inneh̊aller mer koffein).

Hr Malmberg förklarar att han å sätt och vis är lite besviken över Käl-
largillet d̊a han anser att nämnden inte tar vara å den potential som finns

16Ej att förväxla med faraonerna å torsdagspubarna, ä.k.s. Klubbmästare.
17Hrn har dock inte varit med i Källargillet sen tidigare. Hr Här̊as blev tyvärr inte vald

som Källarnisse det året han sökte.
18Absolut inte tv̊a (2).

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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hos ex.vis Källarnissar. Hrn undrar därför om hrr har n̊agra åsikter om vad
nämnden kan göra för att förbättra detta. Hr Stare anser att listan över
vad som görs å fixarkvällar kan revideras och att man där kan stuva om
arbetet bättre. Vidare bör man planera in tid för möten inom nämnden. Hr
Här̊as tror att Källarnissar (som han konstaterar ofta är ettor) inte alltid
v̊agar ta plats. Han tycker att man ska ha lite mer snack och häng efter
fixarkvällar för att ge alla en större möjlighet att ta plats. Efter dessa reso-
nemang förtydligar hr Heed följande: ”pappa är inte arg, pappa är besviken”.

PRs klubbmästare undrar hur man ska minska antalet diplomatiska förveck-
lingar mellan nämnderna samt hur man ska f̊a sektionen att h̊alla bättre
ordning å ex.vis köksutrustning. Hr Här̊as svarar å det förstnämnda att han
uppfattat att städning ofta är det stora problemet där han anser att Källar-
gillet bör göra mer, särkilt innan pubar. Hr Stare h̊aller med sin motkandidat.
Frkn Höög (good cop) berättar att hon faktiskt tycker det fungerat bättre
å sistone. Hennes kollega, frkn Desirée Sundberg (bad cop), h̊aller dock inte
alls med d̊a hon anser att hon varje torsdag måste skrika å alla att diska
deras kaffekoppar.

Den sista större fr̊agan som tas upp under fr̊agestunden är deras åsikter
ang̊aende den höga frekvensen av lokalbokningar den senaste tiden. Hr Sta-
re anser att det bör sättas en gräns å hur ofta den f̊ar bokas samt att man
ska kunna boka endast en (1) del av Tolvan (allts̊a VEXT-rummet eller Pe-
larsalen). Han tycker ocks̊a att det eventuellt ska vara s̊a att man inte kan
boka Tolvan vissa dagar. Hr Här̊as svar l̊ater annorlunda. Hrn tycker att det
är en bra sak att lokalen används mycket. Han tycker dock att det vore bra
om man kunde se vilken nämnd som bokat Tolvan för att förenkla proces-
sen av att först̊a varför den är bokad. Även hr Här̊as gillar idén om partiell
lokalbokning.

Mötet väljer Dennis Här̊as till Källarmästare.

4.8 Val av Klubbmästare

I vanlig ordning presenterar PR kandidaten de nominerat å själva Sektions-
Mötet. Just detta möte har hr Felix Elfström (E-21) äran att bli nominerad.
Hr Elfström berättar att han är en vanlig kille (typ). Han berättar ocks̊a att
hans favorritgrogg är Jäger-Redbull. Ingen annan kandidat uppenbarar sig
och hr Elfström ställs mot V.Alk. Tolerant.

Mötet väljer Felix Elfström till Klubbmästare.

4.9 Val av Fø F

Eftersom det finns fyra (4) kandidater och posten i allmänhet har ganska
stort ansvar och inflytande blir fr̊agestunden väldigt l̊ang (allts̊a fett jävla

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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l̊ang). Därför är efterföljande stycke n̊agon slags ihopklämd sammanfattning
av vad kandidaterna förmedlade.

För valet av Fø F̈ar inte Moby Dick framme och presenterar kandidaterna
d̊a han själv är en av dem. Istället presentar hr Johan Edlén kandidaterna
som best̊ar av tidigare nämnd hr Rautiainen, hr Kent Tieu, frkn Stina Molin
Rydberg och hr Jacob Perdelius.

Frkn Molin Rydberg berättar att hon sökt posten eftersom hon tycker att
det vore roligt att arrangera mottagningen. Hr Perdelius säger (exakt) sam-
ma sak med tillägget att han vet (som en s.k. utomsockensbo) att en bra
mottagning är viktigt. Hr Rautiainen berättar att han har en massa idéer
för vad man kan förbättra med mottagningen och hr Tieu är intresserad av
styrelsen men tycker även mottagninen är kul.

Samtliga kandidater identifierar kommunikation mellan Fø F, faddrar och
nyantagna som n̊agonting med förbättringspotential. Hr Rautiainen och hr
Tieu tar även upp att de vill ge Flaggis-faddrar större ansvar. En annan sak
som tillfr̊agas kandidaterna är deras andra åtaganden. Hr Perdelius berättar
att han ocks̊a sitter som Källarmästare (utan styrelseansvar) och hr Rautiai-
nen berättar att han sitter som ordförande för Valberedningen. Frkn Molin
Rydberg och hr Perdelius l̊ater även veta att de ing̊ar i ett förh̊allande och
att om den ena väljs till Fø Fkommer den andra avsäga sig sin kandidatur
(de har b̊ada sökt b̊ade Fø F-rollerna).

Kandidaterna f̊ar även fr̊agan hur de kommer jobba med att f̊a fler nyantag-
na att dyka upp å mottagningsevenemang. Hr Rautiainen tror flaggisarna
har ett stort ansvar i just den fr̊agan. Hr Perdelius tror lite likt att det främst
handlar om att f̊a grupperna att skapa engagemang bland de nyantagna. Hr
Tieu tror att det behövs en aktivitet tidigt under mottagningen som gör
att grupperna lär känna varandra bättre. Frkn Molin Rydberg h̊aller med
de tidigare kandidaterna om att det viktigaste för de nyantagna är att lära
känna varandra och att det främjar deltagande.

Till slut bifalls ett yrkande å streck i diskussionen. Frkn Höög som tillfälligt
tagit över som mötessekreterare noterar följande:

yrkande p̊a streck i fr̊agestunde karlsson ot̊alig, (dags att sova
snarksnark). Bifall

Nu tittar JOhan argt p̊a mig (Nova) för att jag inte ville skriva
ned om de ville b̊ade vara styrfof eller sn̊alfof. men alla vill vara
b̊ada. s̊a det var inte s̊a kul att skriva.

Mötet väljer Filip Rautiainen till Fø F.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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Å.Ä. En Ub̊at

Frkn Björklund presenteras med ett stort glas alkoholhaltig malörtsdryck
som hon skjuter i sig. I sin första gurgling skjuter hon ut nästan lika myc-
ket. Som tur är har hennes presidiekamrater m̊anga g̊anger praktiserat sina
färdigheter i f̊angande-av-utskuten-bäsk-ur-supraledarmun och f̊angar allt i
torkpapper. Frkn Björkund fortsätter med, att till mötets s̊ang, framföra
tjugotre (214) stycken ub̊atsljud.

4.10 Val av Batman

Likt Klubbmästare nominerar även PR kandidaten för Batman. Hr Oscar
Lundin träder fram och presenterar n̊agon slags lista med tips för den näst-
kommande inhandlingsansvariga (ex.vis s̊a ska man alltid köpa mer Minttu
än vad som kan anses rimligt). Till slut berättar att han att nästa Batman
(om allt g̊ar som det ska) blir hr Rasmus Neuman (MiT-22). Hrn kliver fram
och berättar att han tappade en karta Smirnoff Ice den första g̊angen han
var med och handlade. Han gillar även Birra Moretti och Espresso Marti-
ni.19 Hr Neuman ställs mot V.A. Pant.

Mötet väljer hr Rasmus Neuman till Batman. Han blir Sektionen för Medi-
cinsk Tekniks första medlem att inneha posten.

4.11 Val av Sn̊alfof

Inför valet av Sn̊alfof st̊ar Frkn Touma plötsligt som Moby Dick (ingen vet
varför). Kandidaterna till Sn̊alfof är desamma som tidigare (minus hr Rau-
tiainen). Kandidaterna känner inget nytt behov av att presentera sig men
hr Perdelius passar å att lyfta fram att han har lite ekonomiskt ansvar i
Källargillet samt allt ekonomiskt ansvar för den icke-av-sektionen-erkända-
gruppen Punchpatrullen (där hrn framförallt sysslar med pengatvätt enligt
egen mening). Hr Malmberg fr̊agar hur kandidaterna ställer sig till kampen
mot kontanter vilket mötet genast blir oense om är en kamp man bör föra.
Vidare berättar hr Perdelius att han har d̊alig privatekonomi, hr Tieu att
han har bra privatekonomi samt frkn Molin Rydberg att hon har kontroll-
behov.

Mötet väljer Jacob Perdelius till Sn̊alfof.

4.12 Val av Vice SNO tillika PAS

Återigen st̊ar hr Tieu uppe p̊a scen, denna g̊ang tillsammans med frkn Lina
Pörscke. Återigen känner hr Tieu inget stort behov av att presentera sig
utan nämner endast att han tycker om att deltaga i studienämnden. Frkn
Pörscke säger detsamma, förutom att hon till skillnad fr̊an hr Tieu, g̊ar i

19Pilsner Urquell > Birra Moretti.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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klassen E-23. Eftersom b̊ada tv̊a redan har Årskursrepresentantposter i Stu-
dienämnden ställer hr Mikael Bärs den (extremt) relevanta fr̊agan om vad de
gör med sina tidigare poster om de blir valda. B̊ada tv̊a berättar att de inte
är de enda fr̊an deras klass som är Årskursrepresentant men att de s̊aklart
är öppna för att välja in n̊agon ny utifall intresset finns.

Mötet väljer Lina Pörscke till Vice SNO tillika PAS

4.13 Val av Ekvivalent

Till valet av Ekvivalent st̊ar kandidaten Arvid Söderberg (E-20) framför
mötet och berättar att han blivit nominerad. Han godkände nomineringen
eftersom han tycker att det vore kul att vara Ekvivalent. Hr Axel Lindberg
undrar utifall det blir en till killmiddag vilket hr Söderberg svarar ja till. Hr
Arvid ställs som enda kandidat mot V.A. Moralpredikant.

Mötet väljer Arvid Söderberg till Ekvivalent.

4.14 Val av Isolator tillika skyddsombud

Till Isolator är Linnea Nordlund (E-21) samt hr Stare kandidater. De yrkar
å att söka i klump vilket mötet godkänner. B̊ada tv̊a känner att det kan
vara praktiskt att vara tv̊a (2) s̊a att man kan diskutera ärenden om s̊adana
uppst̊ar.20

Mötet väljer klumpen best̊aende av Linnea Nordlund och Erik Stare till Iso-
lator tillika skyddsombud.

4.15 Val av bAMSe

Hr Svenstam (E-22) är bAMSe sedan tidigare och har kandiderat igen. Hrn
yrkar å att öppna upp för kandidatur, vilket bifalls. Hr Elias Kollberg (E-21
samt sittande AMSe) kandiderar. De yrkar sedan tillsammans å att söka i
klump vilket även det bifalls. De berättar sedan att de kommer tjäna s.m.s.
feta cash till sektionen. Hr Kollberg berättar även att hans plan är att n̊a mil-
jonen, d.v.s. en (1) miljon intjänade pengar till sektionen. Hr Anton Näslund
upprör sig över att mötet tar s̊adan tid och yrkar å att mötet hoppar över
diskussionen och g̊ar direkt till val. Detta bifalls av mötet.

Mötet väljer klumpen best̊aende av Elias Kollebrg och Viktor Svenstam till
bAMSe.

4.16 Val av Revisorer

Endast frkn Höög (E-21) har kandiderat till revisor men posten har tv̊a plat-
ser. Frkn Björklund lämnar d̊a ifr̊an sig rollen som mötesordförande för att

20Det klargörs att deras tystnadsplikt inte gäller mot varandra om de sitter som klump.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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kandidera. Frkn Höög berättar att hon fungerar bra som revisor eftersom
hon bokfört mycket21 under sitt år som Klubbmästare samt att hon själv
tyckte att det var väldigt hjälpsamt att ha en Klubbmästare Emeritus som
revisor under sitt år. Hon berättar även att hon ska uträtta viss hämnd mot
hr Winquist.22 Frkn Björklund (E-19) berättar att hon inte kan mycket om
bokföring men desto mer om sektionens styrdokument.

Mötet väljer Elin Björklund och Nova Höög till Revisorer.

4.17 Val av Frequensnormalen

Till Frequensnormalen har hr Perdelius, hr Stare samt hr Lindberg (E-20)
kandiderat. B̊ade hrr Perdelius och Lindberg har tidigare innehaft23 pos-
ten. Hrr Stare och Perdelius berättar att de normalt sett s.a.s. wingar deras
anekdoter medan hr Lindberg s.d.h. tryhard-planerar.

Mötet väljer Axel Lindberg till Frequensnormalen.

4.18 Val av Musikborgarr̊ad

Återigen f̊ar jag (motvilligt) lämna över sekreterartaktpinnen till frkn Höög
eftersom jag själv är en av kandidaterna till denna post. I klump, tillsam-
mans med hrn Mig Själv (E-22), kandiderar hr Värling (E-22), hr Javadi
(E-19) samt hr Kollberg (E-21). Mot klumpen kandiderar hr Pizarro (E-23).
Klumpen berättar att de tror att det kan finnas andra (nya) tillfällen där
Musikborgarr̊adet kan framföra sina Opuz. De vill även ha fyra (4) öl per
person. Hr Javadi p̊apekar även att han anser att PR är skyldig honom tolv
(12) enheter d̊a tre (3) SektionsMöten under hans tidigare sejour som Mu-
sikborgarr̊ad blev satta att h̊allas över Cyberrymnden. Hr Pizarro berättar
att han är intresserad av musik, att han uppskattat de Opuz som varit in-
nan samt att han skulle vilja bidra själv. Han anser även att det inte varit
särskilt mycket variation över de instrument som använts för att framföra
tidigare Opuz.24 Hr Pizarro berättar sedan att han spelar gitarr, ukelele,
banjo, piano, saxofon, flöjt och kazoo. Klumpen berättar att de spelar un-
gefär samma (men absolut n̊agra fler) instrument. Hr Javadi berättar även
att han kommer fixa autotune till hrn Mig Själv vilket han anser vara ett
stort lyft. Klumpen berättar även att de vill best̊a som som de fyra (4) de
redan är. Mötet g̊ar till diskussion och frkn Höög antecknar följande:

Nova vill p̊ast̊a att hon skapar en tervlig stämning p̊a presidiet
och ser att publiken uppskattar henne. Elin är full, hon drack
mycket bäsk och är bäst.

21Nja...
22Vad denna hämnd kommer innebära kan läsaren endast spekulera i.
23Eller i hr Perdelius fall: innehar.
24Läsaren kan därav erinra sig själv om att ettorna endast deltagit i sektionen ett knappt

halvv̊ar d̊a december-SM g̊ar av stapeln.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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Det var en g̊ang ett presidie som tog över och inte publiken söver
hejd̊a

Mötet väljer klumpen best̊aende av Johan Wirén, Elias Värling, Milad Javadi
och Elias Kollberg till Musikborgarr̊ad.

4.19 Val av Vice IntSekt

Till Vice IntSekt har frkn Lovisa Erlandsson (E-22) samt hr Daniel Oster-
man (E-22) kandiderat. De ber om att f̊a söka i klump vilket godtas. Intet
m̊anga fr̊agor ställs och klumpen ställs mot V.A. Världsbekant.

Klumpen best̊aende av Lovisa Erlandsson och Daniel Osterman väljs till Vice
IntSekt.

4.20 Val av Fan- och R̊attbärare

Till Fan- och R̊attbärare nominerar (i vanlig ordning) styrelsen en kandidat.
Just denna g̊ang är denna kandidat ingen mindre (eller större) än hr Heed
(E-20). Hrn godtar nomineringen.

Mötet väljer Alpha Heed till Fan- och R̊attbärare.

4.21 Val av Den Konglig Överskændaren

Även Den Konglig Överskændaren nomineras av den respektive nämnden
(eller i det här fallet, ligist-skugg-organisation). Hr Mikael Peñate kliver
upp och nominerar hr Mikael Lidman (E-19). Hr Heed undrar om hr Lid-
man ska undvika att spräcka sina byxor första dagen å mottagningen den
här g̊angen. Hr Lidman svarar att han trodde att det var en yrkeshemlighet.

Mötet väljer Mikael Lidman till Den Konglig Överskændaren. Vidare brister
mötet ut i s̊ang:

Heja, heja p̊a, heja p̊a Ö.S.K!
Heja, heja p̊a, heja p̊a Ö.S.K!
Heja, heja p̊a, heja p̊a Ö.S.K!
Heja, heja p̊a, heja p̊a Ö.S.K!

Hrn Mig Själv, s̊aväl som läsaren, kan endast spekulera i vad Örebro Sport-
klubb har med en n̊agon skäggig student att göra.25

25

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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5 Övriga ärenden

5.1 Övriga fr̊agor

Frkn Nordlund poängterar att det i hennes post (Isolator) ska st̊a studerande
skyddsombud. Det komms fram till att detta är en redaktionell ändring.

5.2 Närvaro

E-23 7 st
E-22 11 st
E-21 10 st
E-20 8 st
E-19 5 st
E-äldre 2 st
Totalt 43 st

5.3 Publicering p̊a webben

Mötet till̊ater att protokollet f̊ar publiceras p̊a webben med namn.

Justeras:

Elin Björklund Patrik Nicolausson Emil Karlsson
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5.4 Mötets högtidliga avslutande

Mötet avslutas 01.21:00 av Supraledare Elin Björklund.

Vid protokollet Mötesordförande

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS

Justeras Justeras

Emil Karlsson
Källarmästare
Elektrosektionen
THS

Patrik Nicolausson
Kollektor
Elektrosektionen
THS

Justeras:
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17



Strövtåg i hembygden

Det är klibbigt på golvet och spya på mig

Det är ljus över dansgolv och bar

Och bredvid mig står en skrälig skrikande tjej

Hon är säkert egentligen rar

Och med bira och slira och E-DJ vrål

Så står tolvan och hälsar mig glad

Var mig hälsad! – Men var är min etanol

Jag luktar mariestaad

Det är fullt, det är blött, det är svettigt och halt

jag är utslängd från tolvans bar

Och därefter går minnet med vinden så svalt

Och av minnet finns ingenting kvar

Och det är som jag såg grottan bredvid

Och ett fönster stå öppet däri

Som ett flyplan jag flög och jag hoppade in

men jag trilla och blev invalid

Och det är som det vore min faders röst

Men det var ju oscar lundin



Efter sången blev tyst så blev han min tröst

medans PR stod o torka urin

Det är tomt, det är stängt, jag vill lägga mig ned

men allt som jag hör är hans tal

Om det dumma, jag gjort, medan tiden led

Om den tiden jag av honom stal

Och med blåsljus och arg ambulananspersonal

o det kändes som nåt rakt ur en dröm

men när läkaren sa, det blir inte några barn

Det känns dött och förjävligt och ömt

många kvällar jag minns, men det saknas nåt

kollar ner och ser bara en stubb

Och min heliga tolvan, den gjorde mig gott

det är farligt med torsdagspub



Man kan göra många saker med en katt

Man kan [C] ha den som en bebis på sin [G] arm
Man kan [F] ha den i sin säng för att bli [G] varm
fall man [C] fryser och är ensammen en [G] natt

Man kan [F] göra många [G] saker med en [C] katt
2.

Man kan [G] trä den på sin hand och ha som [C] docka
Eller [F] trä den på sin [C] fot som rolig [G] socka
Man kan [C] knyta den runt huvet som [G] hatt

Man kan [F] göra många [G] saker med en [C] katt
Resten är samma ackord:

3.
Man kan piska den mot fångar tills de knäcks

Man kan spika den på dörren till sitt ex
Man kan gnida den och få runt fyra watt
Man kan göra många saker med en katt

4.
Man kan koka den i öl och gratinera

Dekorera den med musslor och servera
och på vintern kan man ha den runt sin ratt
Man kan göra många saker med en katt

5.
Har du tebjudning och är inkontinent

och du märker att det pinsamma just hänt
kan du torka rent med katten där du satt
Man kan göra många saker med en katt

6.
Man kan mala den och fylla små praliner

Du kn tänka dig bekantskapskretsens miner
när de tar ett litet bett och inser att

Man kan göra många saker med en katt
7.

Om du tillhör dem som njuter av T-röd
och har tröttnat på att sila genom bröd

kan du spänna upp din katt och ha som tratt
Man kan göra många saker med en katt

8.
Har du själv katt kan du experimentera
går den sönder är det lätt att köpa flera



Och skeletten passar bra i din rabatt
Man göra många saker med en katt



Budget Konglig Elektrosektionen 2023 Dec-SM 2023
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Budgetförslag till Dec-SM

Resultatställen huvudkassan Intäkter Kostnader Resultatbalans Kassabalans

ArG - Arbetsmarknadsgruppen 120,000 kr 43,000 kr 77,000 kr -

Central organisation 124,500 kr 210,500 kr -86,000 kr -

E-DJ 5,000 kr 12,000 kr -7,000 kr -

EJN - Jämlikhetsnämnden 9,000 kr 13,000 kr -4,000 kr -

ELIN - Idrottsnämnden 70,000 kr 75,000 kr -5,000 kr -

ESN - Studienämnden 36,000 kr 36,000 kr 0 kr -

Internationella mottagningen 13,000 kr 27,000 kr -14,000 kr -

Potential 529,000 kr 142,000 kr 387,000 kr -

Sektionsbilen 30,250 kr 58,000 kr -27,750 kr -

Styret 1,500 kr 62,000 kr -60,500 kr -

Huvudkassa före interna transaktioner 938,250 kr 678,500 kr 259,750 kr 259,750 kr

Överföring till gemensamma nämnder - - - -96,000 kr

Jubelfond - - - 0 kr

Reservfond - - - 0 kr

Nyinvesteringsfond - - - 0 kr

Huvudkassa efter interna transaktioner 938,250 kr 678,500 kr 259,750 kr 163,750 kr

Gemensamma nämnder Intäkter Kostnader Resultatbalans Kassabalans

KG - Källargillet 170,500 kr 191,800 kr -21,300 kr -11,300 kr

Mottagningen 305,000 kr 372,000 kr -67,000 kr 0 kr

PR - Programrådet 941,000 kr 961,000 kr -20,000 kr -1,000 kr

Resultat gemensamma nämnder 1,416,500 kr 1,524,800 kr -108,300 kr -12,300 kr

Totalt 2,354,750 kr 2,203,300 kr 151,450 kr 151,450 kr

Handelsbanken 2023-11-26
Konto Balans

Huvudkassa 895,462.24 kr

Källargillet 92,091.82 kr

Programrådet 146,704.50 kr

Förfadderiet 144,712.62 kr

Jubelfonden 114,916.01 kr

Reservfonden 105,000.00 kr

Framtidsfonden 95,086.92 kr

E-kapitalkonto 0.00 kr

Totalt 1,593,974.11 kr



Budget Konglig Elektrosektionen 2023 Dec-SM 2023

2

Resultatställe Central organisation

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Medlemsavgifter 29,500 kr 29,500 kr

Bidrag EECS 75,000 kr 75,000 kr

Utbildning av funqtionärer 3,000 kr -3,000 kr

Inbjudningar 0 kr 0 kr

Fanborg 4,000 kr -4,000 kr

Gäster 2,000 kr -2,000 kr

Funqgasque 30,000 kr -30,000 kr

SektionsMöten 8,000 kr -8,000 kr

Emissionen 1,000 kr -1,000 kr

Elogen 1,000 kr -1,000 kr

Sektionsarrangemang och projekt 10,000 kr -10,000 kr

Esquadern 2,000 kr -2,000 kr

Valberedningen 3,000 kr -3,000 kr

Sektionsarrangemang för extern representation 20,000 kr 20,000 kr 0 kr

Elor 1,000 kr -1,000 kr

Funqrummet 1,000 kr -1,000 kr

Avfallshantering 9,000 kr -9,000 kr

Renovering av bar 100,000 kr -100,000 kr

Hemsidan 3,000 kr -3,000 kr

Kontorsmaterial 6,000 kr -6,000 kr

Affärstjänster 1,500 kr -1,500 kr

Bankkostnader 5,000 kr -5,000 kr

Summa 124,500 kr 210,500 kr -86,000 kr

Interna transaktioner Intäkter Kostnader Balans

Representation N0llegasque 8,000 kr -8,000 kr

Subv. nyantagnas N0llegasquebiljetter 9,000 kr -9,000 kr

Bidrag Mottagningen 50,000 kr -50,000 kr

Representation Vårbal 15,000 kr -15,000 kr

Bidrag Källargillet 10,000 kr -10,000 kr

Bidrag PR 4,000 kr -4,000 kr

Summa 0 kr 96,000 kr -96,000 kr

Balans efter interna transaktioner 124,500 kr 306,500 kr -182,000 kr
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Resultatställe Sektionsbilen

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Bidrag Medtek 27,750 kr 27,750 kr

Extern uthyrning 2,500 kr 2,500 kr

Drivmedel 12,000 kr -12,000 kr

Trängselskatt 3,500 kr -3,500 kr

Fordonsskatt 4,500 kr -4,500 kr

Parkering 9,500 kr -9,500 kr

Försäkring 13,500 kr -13,500 kr

Avskrivning 0 kr 0 kr

Underhåll 15,000 kr -15,000 kr

Summa 30,250 kr 58,000 kr -27,750 kr

Resultatställe Styret

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Profilkläder 16,000 kr -16,000 kr

Kanslifrukostar 1,000 kr -1,000 kr

Ion-sectmiddag 3,000 kr -3,000 kr

Styrelsemiddagar 1,500 kr 16,000 kr -14,500 kr

Representation externa evenemang 10,000 kr -10,000 kr

Interna arrangemang 10,000 kr -10,000 kr

Mottagningsaktivitet 6,000 kr -6,000 kr

Summa 1,500 kr 62,000 kr -60,500 kr

Resultatställe Arbetsmarknadsgruppen

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Företagsarrangemang 120,000 kr 30,000 kr 90,000 kr

Profilkläder 3,000 kr -3,000 kr

Interna arrangemang 10,000 kr -10,000 kr

Summa 120,000 kr 43,000 kr 77,000 kr
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Resultatställe Potential

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Företagsintäkter 529,000 kr 529,000 kr

Lokalhyra 53,000 kr -53,000 kr

Inventarier 14,000 kr -14,000 kr

Marknadsföring 15,000 kr -15,000 kr

Profilkläder 6,000 kr -6,000 kr

Webbavgifter 0 kr 0 kr

Lunch och fika till mässan 15,000 kr -15,000 kr

Bankett 40,000 kr -40,000 kr

Interna arrangemang 16,000 kr -16,000 kr

Övrigt 3,000 kr -3,000 kr

Summa 529,000 kr 142,000 kr 367,000 kr

Resultatställe Studienämnden

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Bidrag EECS 36,000 kr 36,000 kr

Lärarmiddag 4,000 kr -4,000 kr

Studieevenemang 8,000 kr -8,000 kr

Studiebevakning master 7,000 kr -7,000 kr

Interna arrangemang 8,000 kr -8,000 kr

Utmärkelser 2,000 kr -2,000 kr

Profilkläder 4,000 kr -4,000 kr

Märken 2,000 kr -2,000 kr

Förbandslåda 1,000 kr -1,000 kr

Summa 36,000 kr 36,000 kr 0 kr

Resultatställe Idrottsnämnden

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Friskvårdsbidrag 58,000 kr 58,000 kr

Bidrag från andra sektioner 12,000 kr 12,000 kr

Profilkläder 1,000 kr -1,000 kr

Hallhyra 40,000 kr -40,000 kr

Aktiviteter 30,000 kr -30,000 kr

Interna arrangemang 4,000 kr -4,000 kr

Summa 58,000 kr 75,000 kr -17,000 kr



Budget Konglig Elektrosektionen 2023 Dec-SM 2023

5

Resultatställe Internationella mottagningen

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Bidrag EECS 9,000 kr 9,000 kr

Arrangemang 4,000 kr 20,000 kr -16,000 kr

Interna arrangemang 4,000 kr -4,000 kr

Profilkläder 3,000 kr -3,000 kr

Summa 13,000 kr 27,000 kr -14,000 kr

Resultatställe E-DJ

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Extern uthyrning E-DJ 5,000 kr 5,000 kr

Kosnader E-DJ 7,000 kr -7,000 kr

Interna arrangemang 4,000 kr -4,000 kr

Profilkläder 1,000 kr -1,000 kr

Summa 5,000 kr 12,000 kr -7,000 kr

Resultatställe Jämlikhetsnämnden

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Bidrag EECS 9,000 kr 9,000 kr

Arrangemang 6,000 kr -6,000 kr

Interna Arrangemang 4,000 kr -4,000 kr

Profilkläder 2,000 kr -2,000 kr

Märken 1,000 kr -1,000 kr

Summa 9,000 kr 13,000 kr -4,000 kr
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Resultatställe Mottagningen

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Bidrag Medtek och CBH-skolan 66,000 kr 66,000 kr

Arrangemang 40,000 kr 45,000 kr -5,000 kr

Interna arrangemang 3,000 kr -3,000 kr

Elektroprojekt 19,000 kr 5,000 kr 14,000 kr

Företagsspons 40,000 kr 40,000 kr

Företagsarrangemang 50,000 kr 50,000 kr

N0llegasque 90,000 kr 160,000 kr -70,000 kr

N0lleskyltar & N0llebrickor 5,000 kr -5,000 kr

Märken 8,000 kr -8,000 kr

N0llegruppspåhitt 10,000 kr -10,000 kr

DKS 22,000 kr -22,000 kr

T-shirts Fadderiet 38,000 kr -38,000 kr

Mat Fadderiet 22,000 kr -22,000 kr

Mat Nyantagna 45,000 kr -45,000 kr

Övrigt 9,000 kr -9,000 kr

Summa 305,000 kr 372,000 kr -67,000 kr

Interna transaktioner Intäkter Kostnader Balans

Bidrag Konglig Elektrosektionen 50,000 kr 50,000 kr

Representation N0llegasque 8,000 kr 8,000 kr

Subv. nyantagnas N0llegasquebiljetter 9,000 kr 9,000 kr

Summa 67,000 kr 0 kr 67,000 kr

Balans efter interna transaktioner 372,000 kr 372,000 kr 0 kr



Budget Konglig Elektrosektionen 2023 Dec-SM 2023

7

Resultatställe ProgramRådet

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Vårbal 150,000 kr 300,000 kr -150,000 kr

Bidrag vårbal medtek 0 kr 0 kr

LussePRe 18,000 kr 20,000 kr -2,000 kr

Tentapubar 50,000 kr 30,000 kr 20,000 kr

Övriga fester 10,000 kr 10,000 kr 0 kr

Märken 45,000 kr 18,000 kr 27,000 kr

Vin 12,000 kr 12,000 kr 0 kr

Sprit 280,000 kr 165,000 kr 115,000 kr

Öl 180,000 kr 130,000 kr 50,000 kr

Matförsäljning 80,000 kr 65,000 kr 15,000 kr

Alkoholfritt 18,000 kr 18,000 kr 0 kr

Cider 50,000 kr 40,000 kr 10,000 kr

Alkoläsk 40,000 kr 32,000 kr 8,000 kr

Pant 8,000 kr 10,000 kr -2,000 kr

Drinktillbehör 30,000 kr -30,000 kr

Förbrukningsvaror 10,000 kr -10,000 kr

Profilkläder 9,000 kr -9,000 kr

Interna arrangemang 16,000 kr -16,000 kr

Nyinvesteringar 8,000 kr -8,000 kr

Tillståndskostnader 10,000 kr -10,000 kr

Övrigt 1,000 kr -1,000 kr

Hyreskostnader 16,000 kr -16,000 kr

Kortbetalningsavgifter 11,000 kr -11,000 kr

Summa 941,000 kr 961,000 kr -20,000 kr

Interna transaktioner Intäkter Kostnader Balans

Bidrag från elektro 4,000 kr 4,000 kr

Representation Vårbal 15,000 kr 15,000 kr

Summa 19,000 kr 0 kr 19,000 kr

Balans efter interna transaktioner 960,000 kr 961,000 kr -1,000 kr
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Resultatställe Källargillet

Resultatställe Intäkter Kostnader Balans

Uthyrning skåp 10,500 kr 10,500 kr

Overaller 50,000 kr 40,000 kr 10,000 kr

Småprylar 40,000 kr 30,000 kr 10,000 kr

Sångböcker 4,000 kr 0 kr 4,000 kr

Intäkt pant 6,000 kr 6,000 kr

Bidrag Medtek 10,000 kr 10,000 kr

Sektionskläder 50,000 kr 50,000 kr 0 kr

Mat till fixarkvällar 15,000 kr -15,000 kr

Interna arrangemang 12,000 kr -12,000 kr

Swish-abonnemang 2,000 kr -2,000 kr

Profilkläder 0 kr 0 kr

Förbrukningsartiklar 20,000 kr -20,000 kr

Te & Kaffe Tolvan 7,000 kr -7,000 kr

Övrigt 800 kr -800 kr

Underhåll Tolvan 15,000 kr -15,000 kr

Summa 170,500 kr 191,800 kr -21,300 kr

Interna transaktioner Intäkter Kostnader Balans

Bidrag Konglig Elektrosektionen 10,000 kr 10,000 kr

Summa 10,000 kr 0 kr 10,000 kr

Balans efter interna transaktioner 180,500 kr 191,800 kr -11,300 kr
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